
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 19. září 2023  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar,  doc. Kubička,  doc. Šimáček, doc. 

Pohořelý, prof. Kubal, prof. Bartáček,  prof. Kočí, doc. Sýkora, dr. Šmejkalová, dr. 

Váchová, Ing. Šritrová 

Omluveni:     

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Návštěva na univerzitě v Poznani. Je možnost podávání dvoustranných či třístranných grantů. 

 21. 9. proběhne Vědecká rada VŠCHT Praha. 

 V rámci nastávajícího podzimu, při podezření na onemocnění, využívat práce z domova a 

možnost online přednášek. 

 

Pror. Jahoda 

 Proběhly online testy pro budoucí studenty I. ročníků. Byl o ně velký zájem a byly velmi 

úspěšné. 

 

Pror. Vojtěch  

 Granty OP JAK. Za FTOP mezifakultní granty doc. Kubičky a prof. Bartáčka. 

 

Pror. Pospíšil  

 Novela vysokoškolského zákona – je stále v řešení. 

 

Pror. Rumlová 

 Připravuje se výnos pro stipendia pro ukrajinské studenty. 

 Letos je na škole 35 nových samoplátců, nejvíce za poslední roky. 

  

Kvestorka  

 Změna v DPP. Škola směruje k tomu, aby se výrazně snížil počet těchto smluv. 

 

Senát 

 Doplňovací volby do řad studentů. 

 Volby nového rektora. Do 26. 9. musí navržení kandidáti projevit souhlas. 4. 10. v 15.30 v AII 

bude představení kandidátů na rektora. Volby proběhnou 10. 10. 2023. 

 

Ing. Petrák – Technopark Kralupy 

 

Mgr. Janovský 

 21. 9. vyjde další číslo SPINu. 

 26. 9. proběhne KampusFest. 

 Na Běstivině proběhly 4 seznamovací kurzy pro I. ročníky, byl o ně velký zájem a byly úspěšné. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 3. 10. 2023 

 

 

 

 



Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Pan děkan poděkoval všem, kteří se podíleli na akci „70 let oslav výročí fakulty“.  

 Fakulta obdržela akreditaci na habilitační a profesorské řízení na dalších 10 let. Prof. Jeníček 

poděkoval všem, kteří se na tomto podíleli. 

 Na příští konání vědecké rady fakulty pan děkan apeluje na účast členů FTOP. 

 Prof. Janda byl nominován na cenu Josefa Hlávky a jeho nominace byla potvrzena. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Otestování pro budoucí I. ročníky se od příštího roku připravuje i pro studenty v anglicky 

mluvících programech bakalářského studia. 

 V bakalářských programech má letos fakulta zapsáno 58 studentů (loni 70) a v magisterských 

41 (loni 28).  

 Tajemníci ústavů musí procházet rozvrhové lístky všech předmětů ústavu a studenti, kteří 

nemají paralelku, musí být přihlášeni. Kontrolovat i prvních 14 dní po začátku semestru. 

 Bude vyhlášena trojvýzva projektů NPO: Green Deal, ERDF (Evropský fond pro regionální 

rozvoj), ESF (Evropský sociální fond). V rámci „Green Deal“ půjde o tvorbu nových a inovaci 

stávajících studijních plánů. Škola bude muset zahrnout do studijních plánů předměty o 

udržitelnosti a zelené chemii.  

 Hodnocení garantů, nová norma – z hlediska fakulty je nutno, aby u každého předmětu byla 

zástupnost, a za správnost akreditačního spisu zodpovídá fakulta.  

 Strategický záměr VŠCHT – bude se upravovat a rozšiřovat.  

 SIS – vypisování projektů v SIS. Dr. Bindzar bude posílat návod a upřesnění emailem. Tímto 

způsobem také i studenti Erasmus. 

 Diplomové práce pro samoplátce, dr. Bindzar děkuje za nabídku témat. Pro bakalářského 

studenta je ještě třeba témata vypsat.  

 V ak. roce 24/25 bude třeba vypsat cca 16-18 diplomových prací v anglickém jazyce (IMETE, 

IMATEC, samoplátci).  

 Výsledky zkoušek se zapisují do SIS neprodleně. Při pozdějším zápisu, mimo zkouškové 

období, mohou způsobit problémy s přiznáváním stipendií. 

 Problém  v SIS – posloupnost dotazů: vyučující – tajemník – dr. Bindzar – pedagogické odd. 

Používat pouze tuto cestu, nevolat hned na pedagogické oddělení.  

 CŽV: dr. Bindzar poděkoval všem, kdo se podíleli na středoškolských praxích.. Bylo zahájeno 

vydávání mikroceritfikátů. Vznikne Rada CŽV. Od dr. Krátké padl návrh, aby univerzity 3. 

věku byly zredukovány místo dvou let např. na jednosemestrální kurz. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 E-doktorand je spuštěn. Studentovi se zašle email, aby vyplnil výroční hodnocení. Pokud 

hodnocení nevyplní, překlopí se prázdné školiteli. Školitel má povinnost zkontrolovat 

hodnocení. Termín byl 15. 9. Předsedové oborových rad musí zkontrolovat vyplnění studentem 

a školitelem.  

 Hodnocení studentů v doktorských programech je A, B, C. C znamená, že školitel již nechce, 

aby student pokračoval ve studiu.  

 Studenti kombinované formy studia mají omezenou platnost hesla. Studenti se budou obracet 

v první řadě na helpesk VŠCHT, nikoliv na Ing. Šritrovou.  

 Vyšel nový řád Habilitačního a jmenovacího řízení. Hlavní změny jsou v tom, že je přidán 

odstavec o střetu zájmů. Snížení počtu výtisků na 3. Jmenování komise, děkan navrhuje 

vědecké radě členy komise, komise ze svého středu jmenuje předsedu.  

 SVK, do 4. 10. se musí najmenovat fakultní koordinátor, kolegium se shodlo na pokračování 

dr. Vagenknechtové jako koordinátorky za fakultu.  
 OP JAK Infra. Pro přístroje nad 2 mil. kč se musí vést laboratorní deník.  



 OP JAK dlouhodobá mezisektorová spolupráce, za FCHT 3 projekty, za FTOP 2 projekty, 

FPBT 1 projekt, FCHI 4 projekty. 
 Studenti doktorského studijního programu a pedagogické výkony. Doc. Hlinčík zašle vedoucím 

ústavů tabulku pro ak. rok 2023/2024, kde pedagogickou činnost studentů doplní. Studenti, 

kteří nebudou uvedeni v tabulce, nebudou mít nárok na pedagogické stipendium a Ing. Šritrová 

žádá školitele, aby o skutečnosti, že jim stipendium nebude vypláceno, studenty informovali. 

Termín pro zaslání je do 26. 9. 2023.  
 Excelentní výsledky – Biblio – impakty a citovanost (doc. Pohořelý, prof. Bartáček, doc. 

Šimáček). Nebiblio (dr. Martinec, dr. Kroužek, doc. Parschová).  
 Plán investic se musí odeslat Ing. Algerové.  
 

doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky., dr. Šmejkalová 

 ALS poskytlo FTOP stipendium pro studenty. Doc. Kubička prosí vyvěsit materiály na 

nástěnky ústavů.  

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 Studenti z Indie, stále probíhá jednání, jak bude stáž probíhat. 

 

Ústav 216 (doc. Hlinčík) 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 6. 10. od 14. hodin budou probíhat oslavy ústavu v AII. 

 Je špatné označení učeben, resp. cest k nalezení v budově Zikova, pan děkan přednese na 

kolegiu rektora. Stejně tak není funkční v aplikaci EMIL.  

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 

Ústav 240 (prof. Kubal) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 

Senát (dr. Váchová) 

 Proběhlo setkání senátu, zástupců ústavu 215 a 216 a pana děkana k plánovanému spojení 

těchto ústavů. 

 25. 9. bude zasedání senátu.  

 Disciplinární komise, její složení bude aktualizováno na webu FTOP.  

 

Doc. Sýkora 

 Proběhlo jednání o revizi ploch fakulty. 

 

Ing. Šritrová  

 Termín pro vypisování témat dizertačních prací pro DD DSP pro I. kolo je 31. 12. 2023, témata 

nutno zadat do 30. 11. 2023 (prof. Bartáček). 

 Ing. Šritrová děkuje za zaslání členů do inventarizačních komisí. 

 

Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana se bude konat 3. 10. 2023 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


